
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 13. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 397
Har ministeren kendskab til lande, der har indført en biodiversitetslov, og vil
ministeren i givet fald oplyse, hvordan sådan en lov fungerer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2016-17
MOF Alm.del  Spørgsmål 397
Offentligt


